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1 Referat

1.1 Godkjennelse av innkalling

Innkallingen godkjennes uten kommentarer.

1.2 Godkjennelse av dagsorden

Det forelå to forslag til dagsorden. Etter innstilling fra Realistforeningens
formann ble dagsorden i avsnitt 2 på side 8 godkjent uten videre kommen-
tarer.

1.3 Valg av ordstyrer og referent

Formann Øyvind Aardal velges som ordstyrer. Sekretær Ole Ivar Ulven velges
som referent.

1.4 Valg av to personer til å underskrive protokollen

Pål Tobiassen og Henning Vangli velges til å underskrive protokollen.

1.5 Valg av to personer til å plukke papir�y

Kjersti Bækkedal nominerer seg selv ved å tre�e HKH Ursus Minor med et
papir�y, og blir enstemmig valgt. Generalforsamlingen antar at �ere senere
vil nominere seg selv på tilsvarende måte, og velger inntil videre ikke �ere
personer til å plukke papir�y.

1.6 Regnskaper, etter en redegjørelse for RFs totale økonomi

Revisjonsutvalget kommer med følgende uttalelse:

Det innstilles på at regnskapet for 2007 godkjennes, med følgende
bemerkninger:

- Regnskapet bærer litt preg av at det er en del uttak av mat
som ikke blir ført

- Det er ønskelig med mer nøyaktig føring av spilløl under
svinn, herunder også slangeøl

- Internfester og sosiale utgifter bør reduseres, disse er i ferd
med å gå over styr

- Egenandel på hytteturer bør økes, da dette er et gode som
ikke kommer �ertallet av de interne til gode
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- Det bør opprettes en post i regnskapet til å føre innkjøp av
blandevann. Dette vil gjøre det mer oversiktlig, da det i dag
ser ut som om vi kjøper inn dobbelt så mye mineralvann
som vi selger.

Det kommer etter denne redegjørelsen kommentar om at RU bør kommentere
regnskapstekniske ting og ikke pengebruk. Andre sier seg uenige i dette synet.
DUs syn er at RU generelt skal vurdere om økonomien er sunn.

Det følgende kommenteres for øvrig:

- Det er for inneværende semester ikke budsjettert overskudd på ølsalg.
Det påpekes at overskuddet er budsjettert for høstsemesteret, og at
dette vil jevne seg ut over året som helhet.

- Budsjettoppdelingen på sosiale utgifter og internfest er noe uryddig,
og kan med fordel forbedres for å klargjøre hva pengene går til.

- RF har en post i regnskapet for innkjøp kompressor, og det er ikke klart
hva som er formålet med denne. Det påpekes at dette er et humoristisk
innslag i regnskapet, med tanke på den senere tids nyhetsbilde.

- Regnskaper fra Regi samt revisjon av Regis økonomi etterspørres. Re-
giforfører informerer om at Regis økonomi går ganske bra, og at til-
standen er normal, bortsett fra at det nettopp er brukt 100 000 kr på
et lysbord.

- Regiforfører bør møte på Økonomiutvalgets møter, for å bedre oversik-
ten over økonomien.

- Regnskap fra Biørnegildet 2007 bør gjennomgås på neste generalfor-
samling.

Regnskap for 2007 godkjennes.

1.7 Budsjettrammer. På vårens generalforsamling kan buds-

jettrammene revideres.

Det var kommet inn to forskjellige endringsforslag, gjengitt i avsnitt 4.2.1
på side 11 og avsnitt 4.2.2 på side 11. Økonomiutvalget stiller seg negativt
til endringene, med kommentarer vedlagt i avsnitt 5 på side 11.

Det stemmes først om man i det hele tatt skal endre budsjettet. Det ender
med like mange stemmer for som mot, så det kom man ikke særlig mye lenger
med. Ordstyrer foreslår ny avstemning for å prøve å få et annet resultat, men
det blir det ikke noe av. Deretter trekkes forslag 4.2.1 av forslagsstiller, men
forslaget opprettholdes av andre i salen. Det stemmes deretter om hvilket
forslag av 4.2.1 og 4.2.2 man vil stemme over, og forslag 4.2.1 faller. Deretter
stemmes det over om man vil vedta endringsforslag 4.2.2 eller beholde det
eksisterende budsjett, og endring 4.2.2 vedtas med stort �ertall.
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1.8 Eventuelle lovendringsforslag

Det var kommet inn ett lovendringsforslag, gjengitt i avsnitt 3.1 på side 9.
Forslagsstiller godtar at forslaget med tillegg fra DU behandles som ett fors-
lag. Det redegjøres kort, og DU anbefaler endringen. Endringen, med tillegg
fra DU, vedtas med stort �ertall.

1.9 Eventuelle resolusjonsforslag

Det var kommet inn ett resolusjonsforslag, gjengitt i avsnitt 4.1 på side 10.
Resolusjonsforslaget var trukket av forslagsstiller, men andre i salen opprettholdt
forslaget. Etter en kort diskusjon holdes det avstemning, og forslaget faller.

1.10 Semesterberetninger

En støyende gjeng på salens høyre side velger her å gi stilkarakterer ved å
holde opp A4-ark. Hovedstyret får karakterene 20!, 33.28, 2,3, 18 og π. Gjen-
nomgangen av semesterberetningene får karakterene 11, Teit, 18 og a2. Det
kommenteres at det i Kjellerstyrets semesterberetning er skrevet Stivert i ste-
det for Sivert, og det foreslås derfor at det bør opprettes et ereksjonsutvalg.
Som stilkarakterer får dette en tegning av et smilefjes, samt, illustrerende
nok for den støyende gjengen, en tegning av et erigert kjønnsorgan.

For øvrig tas semesterberetningene til etterretning.

1.11 Fastsettelse av kontingenter

Det foreslås å sette kontingent for neste semester til 2,50 kr, 25 kr og 30
kr. 2,50 kr får fem stemmer, 25 kr får 32 stemmer og 30 kr får 19 stemmer.
Neste semesters kontingent settes dermed til 25 kr.

1.12 Valg av tillitsvalgte

• a) Formann
Christian Odin Alme og Ole Ivar Ulven stiller til valg. Sistnevnte lover
å jobbe for å få en god ny rammeavtale, prøve å få til et best mulig
resultat av den eventuelle ombyggingen av VB, prøve å få til alkohol-
frie arrangement på plenen bak VB på dagtid under semesterstart og
generelt få orden på økonomien. Christian vil gjøre alt dette, og i til-
legg legge mer til rette for internasjonale studenter og få til en slags
fortjenstmedalje, i tillegg til Biørneordener, til folk som har vært med
i RF seks semestre. Det avholdes skriftlig valg, i første valgomgang får
begge kandidater like mange stemmer. Det holdes derfor nytt valg, der
Christian vinner.
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• b) Sekretær
Jonathan Feinberg stiller som eneste reelle kandidat, og velges ved
akklamasjon.

• c) Arrangementsjef
Sivert K. Hatteberg stiller som eneste kandidat. Han er singel, har
ingen planer om å ha en fast konsertdag, og har tre personer som er
klare til å bli Arrmestere. Velges ved akklamasjon.

• d) Fagsjef
Rafael L. Moe stiller som eneste kandidat, og velges ved akklamasjon.

• e) Kjellermester
Thomas Hannestad og Pål Tobiassen stiller til valg. Pål vinner skriftlig
valg.

• f) Blæstsjef
Chloe Steen og David K. Kristensen stiller til valg. Chloe vinner skrift-
lig valg.

• g) Kafésjef
Kjersti Bækkedal stiller som eneste kandidat, og velges ved akklamas-
jon.

• h) To Skjenkemestere
Helle Rustad, Helene Wiborg, Thomas Hannestad, Torkil Vederhus og
David K. Kristensen stiller til valg. Helle lover å stille bak baren i kort
topp og eventuelt miniskjørt. Helene og Thomas vinner skriftlig valg.

• i) To medlemmer til Økonomiutvalget
Lars Solem, Halvor Kjellesvig og Marie D. Strømsheim stiller til valg.
Halvor og Marie velges ved skriftlig valg.

• j) Leder av Økonomiutvalget
Ste�an Gullichsen stiller som eneste kandidat, og velges ved akklamas-
jon.

• k) Ett medlem til Desisjonsutvalget
Ketil Tveiten og Bent Lorentzen stiller til valg. Bent vinner skriftlig
valg.

• l) To medlemmer til Revisjonsutvalget
Henning Vangli og Arild Aardalsbakke stiller til valg. På grunn av den
vedtatte lovendringen 3.1 velges Henning for tre semestre og Arild for
to semestre.

• k) Forretningsfører i Regi
Marit-Kristine Tangvik stiller som eneste kandidat, og velges ved ak-
klamasjon.
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1.13 Eventuelle saker som ønskes tatt opp

- Etter valget av Sivert som Arrsjef foreslås det å endre Arrstyrets navn
til Ereksjonsstyret.

- Det foreslås å ha en liste over parringslyst ved inngangen til General-
forsamlingens lokale.

- Det foreslås å gi gratis medlemskap til interne.

- Det foreslås å ikke gi gratis medlemskap til interne.

1.14 Ferdig

Generalforsamlingen ble hevet klokka 21.30.
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2 Dagsorden

1. Godkjennelse av innkalling

2. Godkjennelse av dagsorden

3. Valg av ordstyrer og referent

4. Valg av to personer til å underskrive protokollen

5. Valg av to personer til å plukke papir�y

6. Regnskaper, etter en redegjørelse for RFs totale økonomi

7. Budsjettrammer. På vårens generalforsamling kan budsjettrammene
revideres.

8. Eventuelle lovendringsforslag

9. Eventuelle resolusjonsforslag

10. Semesterberetninger

11. Fastsettelse av kontingenter

12. Valg av tillitsvalgte:
a) Formann (�9b)
b) Sekretær (�9b)
c) Arrangementsjef (�9b)
d) Fagsjef (�9b)
e) Kjellermester(�9b)
f) Blæstsjef (�9b)
g) Kafésjef (�13a)
h) To Skjenkemestre (�13a)
i) To medlemmer til Økonomiutvalget (�14a)
j) Leder av Økonomiutvalget (�14a)
k) Ett medlem til Desisjonsutvalget (�15a)
l) To medlemmer til Revisjonsutvalget (�16a)
m) Forretningsfører i Regi (�17a)

13. Eventuelle saker som ønskes tatt opp. I henhold til � 22 g kan general-
forsamlingen ikke fatte vedtak i slike saker.

3 Desisjonsutvalgets sedvanlige fremlegg

Dette semesterets fremlegg fra DU ble levert som pdf med en font Univer-
sitetets PC-er ikke kjenner. En lettere frustrert sekretær anmoder DU om å
bruke standard fonter neste gang.
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3.1 Lovendringsforslag fra Revisjonsutvalget

Lovendringsforslag fra Bent Lorentzen til generalforsamling i Realistforenin-
gen våren 2008:

�16 a) Minst ett medlem til Revisjonsutvalget velges på general-
forsamling hvert semester, slik at Revisjonsutvalget til enhver tid
har tre medlemmer. Funksjonstiden er to semestre.

endres til:

�16 a) Revisjonsutvalget har tre medlemmer: Det velges ett med-
lem på den ordinære generalforsamlingen i hvert semester, og
funksjonstiden er tre semestre.

Med følgende overgangsregel:

På ordinær generalforsamling våren 2008 skal det velges ett med-
lem til Revisjonsutvalget med en funksjonstid på to semestre, og
ett medlem til revisjonsutvalget med funksjonstid tre semestre.
Denne overgangsregelen faller bort etter endt generalforsamling.

Desisjonsutvalget fremmer da ytterligere at �minst� fjernes fra �22-l-6l, slik
at det står:

Ett medlem til Revisjonsutvalget (�16a)

DU mener endringene kan og bør vedtas. DU påpeker at overgangsregelen
er en midlertidig lovforføyning som også krever 2/3-�ertall for å vedtas, og
at det vil være naturlig å stemme over alt under ett.

3.2 Mentorordning

Arild Aardalsbakke ønsker tatt opp en sak om mentorordning. Tanken er
at Generalforsamlingen skal opprette et eget utvalg for dette. Det må den
gjerne gjøre (�21a), men forslaget må fremmes innen fristen for forslag til
GF, og det er forslaget ikke.

Saken kan dog tas opp som en diskusjonssak. Man kan sogar holde en
votering om et forslaget, men det kan ikke anses som bindende. I praksis vil
nok et hovedstyre følge en slik anbefaling.

3.3 Lovtolkningsspørsmål

3.3.1 Saker til budsjettrammer

Det har vært spørsmål om dette. �22 l) lister opp budsjetter som en av de
obligatoriske sakene på ordinær generalforsamling. Budsjettet må derfor tas
opp som egen sak uavhengig av om det er foreslått eller ei.
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Hovedstyret skal o�entliggjøre et forslag innen 5 virkedager før general-
forsamlingen. Lovene tillater at dette ikke gjøres om våren fordi man pre-
sumptivt allerede har et forslag til vedtak: Det samme som ble vedtatt se-
neste høst, og hvis regnskapet hittil følger skjema, er det ingen grunn til å
revidere.

Alle andre (inkludert hovedstyremedlemmer) kan foreslå endringer i buds-
jettrammene inntil 48 timer før Generalforsamlingen. Dette gjelder altså både
høst og vår.

Tanken bak dette er at man skal ha et forslag som ligger i bordet, og at
alle medlemmer skal kunne diskutere og foreslå endringer. Ettersom de �este
av medlemmene ikke interesserer seg for budsjettspørsmål, ivaretar dette
også deres interesser i en kort behandling av budsjettene.

Desisjonsutvalget bemerker også at ett av forslagene til budsjettrammer
inneholder en betingelse. Desisjonsutvalget ser ingen grunn til at dette ikke
skal kunne vedtas som en del av budsjettrammene.

3.3.2 Solidaritetspub

Det var et spørsmål om Generalforsamlingen kunne vedta en erklæring om
at Realistforeningen skulle stille seg bak arrangementet Solidaritetspub.

�22a:

Generalforsamlingen er foreningens høyeste myndighet i spørsmål
som kommer inn under �15 d) under første punkt [lovtolkninger].

Dette slår klart fast at Generalforsamlingen kan gjøre dette. Det har tidligere
også vært åpnet for at Generalforsamlingen midlertidig kan sette lovtekster
til side, og i så tilfelle må forslaget underlegges kravene til lovtekster, altså
de må vedtas med 2/3-�ertall samt være formulert senest 5 virkedager før
Generalforsamlingen.

Denne saken strider dog ikke mot lovtekstene. Den er, som krevet av �22
d), foreslått tatt opp innen 5 virkedager innen Generalforsamlingen, og da
kan Generalforsamlingen fatte et vedtak i saken med simpelt �ertall.

Forslagstiller har meldt at han ikke lenger ønsker saken behandlet av
Generalforsamlingen, og dermed er det kanskje naturlig om den ikke foreslås
tatt opp av ordstyrer. Forslaget er dog fremmet innen fristen, og kan tas
opp. Hvis Generalforsamlingen likevel ønsker forslaget behandlet (�22f sier
at man kan stemme saker ut av dagsorden), ser undertegnede ingen hindre
mot at nye forslag til formuleringer kan behandles.

4 Andre foreslåtte saker

4.1 Resolusjonsforslag

Følgende ble foreslått av Jonathan Feinberg 08.04.08:
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Setningen som jeg foreslår angående solpub: Gitt at Solidaritets-
pub stiller med et godt planlagt arrangement og med tilstrekkelig
blæsting, så stiller RF seg positiv til et samarbeid med Solidari-
tetspub.Forslaget gjelder som retningslinje ut året 2008.

Forslaget er senere trukket, men det kan, som DU påpeker, kreves behandlet
ved generalforsamlingen.

4.2 Endringsforslag til budsjett

4.2.1 Endringsforslag fra Christian O. Alme

Følgende forslag var Hovedstyret i hende 10.04.08, og ble o�entliggjort sam-
me dag:

Jeg foreslår å øke mengden penger harry har til å rutte med i
sommer med 20000 kroner, pluss at vi gir han 4000 til ny maskin
da han har slitt ut sin gamle. Gitt at 20000 kroner ikke er mulig,
så tar han imot andre beløp med takk. Harry har to måneder
til rådighet han ønsker å bruke i kjelleren, og jeg synes vi burde
utnytte det så mye som mulig.

4.2.2 Endringsforslag fra Arne Joakim Bunkan og Arild Aardals-

bakke

Følgende forslag var Hovedstyret i hende og o�entliggjort 14.04.08:

Øke oppussing med inntil 10000kr på den betingelse at minst like
mye ska�es eksternt. Hovedstyret vedtar budsjett for disse midler
før de kan benyttes

5 Innstilling fra Økonomiutvalget

Økonomiutvalget la 14.04.08 frem følgende innstilling angående endring av
budsjett:

Situasjonen nå er som følger:
Av de 40000 kr som ble budsjettert til oppussing i år, er 24000
allerede brukt. Dette vil si at det fortsatt er 16000 kr disponibelt.
Slik ØU forstår forslaget, bes det om 24000 kr i tillegg til disse
16000. Etter en gjennomgang av foreningens økonomiske situas-
jon per i dag er det klart at inntjeningen er relativt lav sett i
forhold til utgiftsnivået. Resultat per 14.04.2008 er omlag 115000
kr, noe som er omlag 40000 kr lavere enn samme periode i nor-
malårene 2006 og 2005. (Fjoråret er ikke representativt på grunn
av Biørnegildet.)
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Realistforeningen er avhengig av å opparbeide seg vesentlig mer
likvid kapital frem til semesterstart. Vi bør ha mer enn 400000 kr
tilgjengelig på konto før august; per i dag har vi kun drøyt 250000
kr. ØU er av den oppfatning at den generelle økonomiske situas-
jonen skulle tilsi en innstramming av budsjettrammene. Derfor
kan vi ikke støtte forslaget.
ØU er positive til at oppussing prioriteres, men mener at midler
utover de som allerede er budsjettert bør ska�es eksternt.

6 Signaturer fra personer valgt til å underskrive

protokoll

Henning Vangli

Pål Tobiassen
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